
Canadian Ethnic Studies is an interdisciplinary journal devoted to the study of ethnicity, immigration, 
inter-group relations, and the history and cultural life of ethnic groups in Canada. Issues also include 
book and film reviews, opinions, immigrant memoirs, translations of primary sources, an “ethnic 
voices” section, and an annual index. 
 
Études ethniques au Canada est une revue interdisciplinaire consacrée à l’étude de l’ethnicité, des 
relations entre groupes et de l’histoire et de la vie culturelle des communautés ethniques au Canada. 
Tous les numéros comprennent des recensions de livres et de films, des opinions, des mémoires  
d’immigrants, des traductions de textes originaux, une section « voix ethnique » et, une fois par an,  
une bibliographie de l’année. 
 
Subscription rates/Frais d’abonnement:  
                                                                              One year/un an             Outside Canada/hors du Canada 
              Individual/régulier                                  $110.00 CAD                               $120.00 USD 
              Student/étudiant                                       $70.00 CAD                                 $80.00 USD 
              Institution/institution                            $170.00 CAD                               $170.00 USD 
 
The above rates include membership in the Canadian Ethnic Studies Association.  
Le tarif ci-dessus correspond à la carte de membre de la Société canadienne d’études ethniques. 
 
Individual issues/un seul numéro 

$35 CAD or $35 USD outside Canada/hors du Canada 
 

For further information, contact Canadian Ethnic Studies. 
Pour plus de renseignements, veuillez contacter les Études ethniques au Canada. 

 
The journal’s web site is located at https://cesa-scee.ca.  
It includes a newsletter, book and film reviews, lists of books available for review, instructions on  
submitting articles and reviews, and other information. 
 
L'adresse de la revue sur la Toile est : https://cesa-scee.ca. 
Le site comprend un bulletin, des recensions de livres et de films, une liste des livres prêts à être  
recensés, des instructions concernant la soumission d'articles et de recensions, et autres renseignements. 
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Canada’s Syrian Refugee Program, Intergroup Relationships and Identities. 2018. 50.2. 
Integration of Immigrants and Temporary Migrants into the Labour Market in Quebec and Canada:  
New Perspectives on Contexts and Actors. 2017. 49.2 
Dimensions of Immigration and Integration in Canada. 2016. 48.3 
 
REGULAR ISSUES INCLUDE/LES NUMÉROS RÉGULIERS COMPRENNENT : 
Geneviève Mercier-Dalphond and Denise Helly. “Anti-Muslim Violence, Hate Crime, and  
Victimization in Canada: A Study of Five Canadian Cities.” 2021. 53.1. 
Michael Haan, Georgina Chuatico, and Jules Cornetet. “Aboriginal Earnings in Canada: The Importance 
of Gender, Education, and Industry.” 2020. 52.2. 
Augie Fleras. “50 Years of Canadian Multiculturalism: Accounting for its Durability, Theorizing the 
Crisis, Anticipating the Future.” 2019. 51.2. 
Reza Nakhaie. “Muslims, Socio-cultural Integration, and Pride in Canadian Democracy.” 2018. 50.3. 
 
Canadian Ethnic Studies (CES) is a member of the Canadian Association of Learned Journals (CALJ). 
 
Études ethniques au Canada (EEC) est membre de l’Association canadienne des revues savantes (ACRS). 
 
Canadian Ethnic Studies/Études ethniques au Canada (CES/EES) is indexed/abstracted in: Canadian 
Periodical Index (Gale); CBCA Complete (ProQuest); CBCA Reference (ProQuest); Educational Research 
Abstracts Online (Taylor and Francis); Emerging Sources Citation Index (Clarivate Analytics - Web of 
Science); Ethnic NewsWatch (ProQuest); Google Scholar; MLA International Bibliography (EBSCO); 
Periodicals Archive Online (ProQuest); SCOPUS (Elsevier); SocINDEX (EBSCO); Sociological Abstracts 
(ProQuest); and Wilson Social Sciences Full Text (EBSCO).
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Canadian Ethnic Studies/Études ethniques au Canada (CES/EEC) is published three times per year by the Canadian Ethnic 
Studies Association/Société canadienne d’études ethniques (CESA/SCEE). 
La revue de la Société canadienne d’études ethniques est publiée trois fois par an. 
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See the last pages and inside back cover for subscription and submission information. 
Voir les dernières pages et la troisième de couverture concernant tout renseignement pour vous abonner et soumettre une 
contribution. 
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